
Information från Marbogårdens  samfällighetsförenings 

styrelsemöte den 4/6-2013. 

 

 Ekonomisk rapport:  

Torsten går igenom ekonomin och den ser bra ut. 

 

 Reningsverket: 

Det finns ett litet ”inläckage”, som vi får titta över. 
 

 Vatten och avlopp: 

I en brunn, mitt för brunnen, fanns det ett läckage men det är tätat nu. 

 

 Muddring: 

Eventuellt i september, så sent som möjligt. 

Vi tittar över stolparna på bryggan till nästa möte. 

 

 Y-bommarna: 

Y-bommarna diskuterades. 

 

 Grusning vid båthamnen: 

Grusningen vid båthamnen och även vid Gullvivan – Prästkragen har utförts. 

 

 Förslag från medlemmar: 

Förslag från medlemmarna diskuterades och ett önskemål om nedtagning av träd 

godkändes enligt skogsplanen. 

 

 Övriga frågor:  

Bänkar: inköp av parksoffor kommer att ske när gräset är slaget. 

Båtplatslistan kontrolleras. 

 

 Nästa styrelsemöte är den 6/8-2013. 

 

 

Styrelsen 

 


